
1 

 

ACTA NÚM. 9 

Comissió de Campus, Sostenibilitat i 
 Agenda 2030 
 
Sílvia Altafaja Vela 
Raúl Aragonés Ortiz 
Javier Asensio Ruiz de Alda 
Jordi Bartolomé Filella 
Marta Bertrán Tarrés 
Ismael Ivan Blanco Fillola 
Albert Bonillo Martín 
Sergi Castells Segura 
Mònica Espejo Segura 
Antonio Espinosa Morales 
Xavier Gabarrell Durany 
Benet Gunsé Forcadell 
Benjamín Lázaro Miranda 
Virginia Luzón Fernández 
Xavier Ramos Morilla 
Albert Texidor Martínez 
Daniel Rico Camps(en substitució de 
Begonya Sáez Tajafuerce) 
Jaume Tintoré Balasch 
Olga Torres Hostench 
Esther Zapater Duque 
 

 
 
A les 9.30 h del dia 9 d’abril de 2024, es reuneixen, 
en sessió extraordinària, a la Sala de Juntes del 
Rectorat, sota la presidència del vicerector de 
Campus i Sostenibilitat, Dr. Xavier Gabarrell 
Durany, els membres de la Comissió de Campus, 
Sostenibilitat i Agenda 2030 assenyalats al 
marge. 
 

 

No assisteixen a la reunió, Juan Jesús Donaire Benito,  Kevin Fernández Ramallo, Manel 
López Béjar, Susana Navas Navarro, Cristina Palet Ballús. S’ha excusat d’assistir-hi 
Andreu Pompas Alcaraz. 

Hi assisteixen amb veu i sense vot, Anselm Rodrigo Domínguez i José Antonio Trigo 
Carballo i Gonçal Badenes Guia. 

Hi assisteixen com a convidats, Maria Angels Guimerà, cap del Gabinet de Rectorat, Josep 
Boldú Bochaca, i José Mª Martínez Expósito, Gonça 

Hi actua com a secretària Sandra Vives Prieto, lletrada del Gabinet Jurídic. 

 

Ordre del dia 

Punt únic. Informar favorablement, si escau, el programa de política climàtica de la UAB 

 

Desenvolupament de la sessió 

Punt únic. Informar favorablement, si escau, el programa de política climàtica de la UAB 
 
El president informa que, tal i com es va avançar en la passada Comissió, en aquesta 
sessió extraordinària es pretén exposar el programa de política climàtica de la UAB per tal 
que els membres de la Comissió puguin informar-lo favorablement, si escau, i elevar-lo al 
Consell de Govern per la seva aprovació. El president explica el programa punt per punt i 
comenta que ha rebut alguns comentaris formals i/o ortogràfics amb l’objectiu de clarificar 
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el document, els quals han sigut incorporats. El president repassa els comentaris formals 
que s’han inclòs per tal que els membres de la Comissió en tinguin coneixement.  

Seguidament, el president obre un torn de paraules. Alguns membres de la Comissió 
intervenen i coincideixen en que es tracta d’una molt bona proposta i comparteixen els 
objectius de la mateixa. Entenen que el pla és molt ambiciós i troben a faltar més concreció 
en com es materialitzaran les diferents actuacions, per exemple, com es reduirà el consum 
d’aigua o l’energia. Així mateix, pregunten si aquestes actuacions que s’assignen a 
diferents agents de la comunitat han sigut consensuades amb aquests.  

Es respon que la proposta es tracta d’un document de política climàtica, que engloba tots 
els aspectes i àmbits de la mateixa i incorpora tot allò que la legislació actual requereix. En 
quant a la concreció del seu desenvolupament, en el programa es deixa clar de qui és la 
competència de cada actuació, per tal que qui pertoqui pugui baixar a un nivell més tècnic 
per desenvolupar les actuacions. El president entén que un programa de política ha de ser 
general, i pensa que els aspectes més concrets s’han de desenvolupar i detallar a partir 
d’aquest marc general, ja que, del contrari s’acabaria desvirtuant un document de política.  

Tot i això, coincideix amb els membres de la Comissió en que el document pot contenir 
indicadors i accepta la proposta relativa a que s’inclogui en el document que en el moment 
de revisió del programa, previst al 2026, s’incorporin indicadors de progrés per veure com 
s’està avançant. Així mateix, explica que aquest document no parteix de 0, sinó que fa 
temps que aquest equip de govern està duent a terme diferents accions per tal de reduir 
els consums d’aigua i energia i es vol seguir endavant amb les mesures que ja s’han 
implementat i amb les que s’estan implementant actualment.  

Referent a la implicació de les diferents oficines o àmbits de la UAB encarregats de dur a 
terme les actuacions, es contesta que algunes sí que han participat de forma molt activa. 
Així mateix, el president vol deixar clar que es tracta d’un document de voluntats polítiques 
que plasmi la responsabilitat de l’equip de govern en dur a terme una política climàtica.   

Finalment el president, proposa que s’incorpori un paràgraf que reculli el que han expressat 
els membres de la Comissió en el sentit de que en aquest procés de revisió s’incorporarà 
com a mínim els indicadors de seguiment de cada compromís amb la seva programació. 

 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió de Campus, Sostenibilitat 
i Agenda 2030 acorden el següent:  
 

PRIMER.- Informar favorablement el programa de Política Climàtica de la UAB, de 

conformitat amb l’Annex 1.  

SEGON.- Elevar els presents acords al Consell de Govern perquè exerceixi les seves 

funcions. 

TERCER.- Encarregar al vicerector de Campus i Sostenibilitat l’execució i el 

seguiment d’aquest acord. 

A les 10:06 h el president aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta 
acta. 

 

 
 
La secretària Vist i plau 
 El president 
 


